



Göteborg Bangolfklubb

Protokoll fört vid styrelsemöte dels i klubbstugan, dels via länk onsdagen den 19 maj 2021

Närvarande i klubbstugan: Peter Williamsson (ordförande), Ralf Englund (sekreterare), Eva Johansson. **Deltagare via länk:** Linda Carlsson, Mikael Hedberg (särskilt inbjuden), Lena Hellström.

1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade samtliga deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Dagordningens godkännande

Föreslagen dagordning godkändes.

3 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och fastställdes.

4 Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är den nya styrelsens konstituerande möte som äger rum direkt efter det extra medlemsmötet.

5 Kommittérapporter

5.1 Uttagningskommitté

Det har ännu inte bestämts om det överhuvudtaget blir något seriespel under utomhussäsongen 2021. Peter W har fått en förfrågan från Svenska BGF angående klubbens åsikt i frågan. Han har svarat att vi inte anser att det ska genomföras något seriespel. Anledningen är att själva tävlingarna visserligen bör gå att genomföra utan problem men att det är svårt att lösa transporter till och från anläggningarna på ett smittosäkert sätt. Styrelsen ställde sig bakom Peters svar.

5.2 Bankommitté

L-O J har lagat ett hinder på bana 7 och klippt gräsmattan regelbundet. Peter W och Mikael H kom överens om att hämta en vält under morgondagen för att kunna påbörja bytet av filt. Ytterligare någon medlem måste vara med vid filtbytet.

5.3 Tävlingskommitté

Kvällstävlingarna är tills vidare inställda och ersätts av klubaftnar onsdagar kl. 18.00. Vädret har dock hittills inte varit något vidare så aktiviteten har inte varit särskilt stor.



5.4 Ungdomsledare

Bengt P meddelade att han enligt uppdrag har sökt bidrag för bangolfskolan med 4 000 kronor. Han har fått tillbaka ett meddelande att vi måste kunna verifiera våra kostnader med kvitton. Detta blir svårt eftersom vi inte har några direkta kostnader för arrangemanget. Dock får deltagarna spela gratis resten av året, vilket kan ge ett indirekt inkomstbortfall. Styrelsen kom överens om att vi ska besvara förfrågan genom att peka på inkomstbortfallet.

5.5 Damkommitté

Inget nytt fanns att ta upp.

6. Hus, tomt och kiosk

Det finns en regel om att vi måste markera hur många besökare som tillåts på anläggningen. Peter W har uppskattat ytan till 5 000 kvm vilket ger ett maxantal om 500 personer och satt upp ett anslag om detta.

Vi har fått förfrågan från en jazzorkester bestående av åtta pensionärer angående att spela jazz i klubbstugan under lågsäsong. De tänker sig att spela varannan vecka. Styrelsen kom efter viss diskussion överens om att 500 kronor per tillfälle är ett lämpligt pris.

Kommande inbokningar är följande: 1 juni 55 pensionärer från PRO Utby, överenskommet pris 55 kronor per person inklusive kaffe och slät bulle. 10 juni 78 personer från Centrina Kvibergsskolan, pris 30 kronor per person. 10 juni på kvällen Postens IF 25 personer, normalt pris. 14 juni 78 personer från Centrina Kvibergsskolan 30 kronor per person.

Rapporterades att erbjudandet från Sector Alarm inte var tillämpligt på oss eftersom det angivna priset var avsett för privatpersoner.

Eva J har köpt in nya dörmattor och nya kaffekannor. Konstaterades att kaffekannorna verkar vara mycket bra, håller ljummet kaffe i ett dygn.

Bengt P har ordnat nya grepp på de 25 klubborna samt även producerat medlemskort för 2021.

Konstaterades att det finns luckor i kioskschemat under juni och augusti. Alla medlemmar uppmanas att boka sig för sina pass.

7. Rapporter och skrivelser

Kommunen har skickat ett antal frågor gällande att vi ska kunna ta emot ungdomar som ska ut i arbetslivet. Eva J och Peter W besvarar frågorna.



Göteborg Bangolfklubb

8. Ekonomi

Lena H meddelade att vår behållning på kontot nu är 172 119 kronor. Det har hittills inte varit några större inkomster på spel och kiosk. Konstaterades att filmbolaget som hyrt av oss inte har betalat sin faktura, varför de ska påminnas.

9. Övriga frågor

Bestämdes att Peter W ordnar kaffebröd till första mötet efter den nya styrelsens konstituerande möte.

10. Åtgärdslistan

Ev. bidrag till filt – Peter W

Påminna filmbolaget om betalning – Peter W.

Kaffebröd till styrelsemötet närmast efter det konstituerande – Peter W.

Självdeklaration (ska vara inlämnad senast 1 juli) – Ralf E

11. Mötets avslutande

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Ralf Englund